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Vragen van het lid Geurts (CDA) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken over het vijfde actieprogramma Nitraatrichtlijn (ingezonden 7 oktober 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Mestruimte kleiner door afschaffen correctie-
factor»?1 

Vraag 2
In de bijlage met het overzicht van maatregelen van de brief van 10 septem-
ber 2013 (Kamerstuk 33037, nr. 74) staat als laatste punt dat de excretiefacto-
ren 100 procent gaan worden ingerekend in plaats van de 95 procent marge 
die gebruikelijk was; waarom wordt er afgestapt van de 95 procent marge? 

Vraag 3
Geldt deze 100 procent inrekening voor alle Europese lidstaten? 

Vraag 4
Wat gaat deze maatregel betekenen voor individuele Nederlandse boeren? 

Vraag 5
Worden de standaardforfaits voor excretie per dier en per vierkante meter 
aangepast, zodat boeren gebruik kunnen maken van de maatregelen uit het 
voersporenconvenant? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Gaat de aanpassing van het standaardforfait in met terugwerkende kracht?

1 De Boerderij van 3 oktober 2013
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